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1. Mötets öppnande
Mötet öppnades.

2. Fastställande av dagordning
Föreslagen dagordning fastställs.

3. Val av justerare
Clarence Kopparberg och Inger Blomkvist valdes till justerare.

4. Föregående protokoll
Det föregående protokollet godkänns och läggs till
handlingarna.

5. Förvaltningen rapporterar
Enhetschef Susanne Hollander berättade om hur förvaltningen
arbetar med färdtjänst och hur man ansöker samt tipsade om
hemsidan https://fardtjansten.sll.se/sv/fardtjanstresor/ och svarade
på rådets frågor. Informationsfoldrar finns även i receptionen på
Björkhagsplan. Susanne förklarade också skillnaden mellan
färdtjänst och riksfärdtjänst. Rådet frågade om villkoren ledsagare
och medresenär. Susanne svarade att man har rätt att ta med
medresenär men att det kostar, medan ledsagare är gratis. Ledsagare
beviljas utifrån behov under resan. Frågan om behov av ledsagare
ställs redan vid ansökan.
Rådet frågade om taxor och Susanne berättade taxorna inte berör
kunden.

Karin Billow berättade att Svenska bostäder ska hyra ut en lokal i
Kärrtorp till organisationen Vid din sida som genom volontärer
erbjuder stöd till äldre hemlösa. Verksamheten ska enligt uppgift
vara öppen 07.00-24.00.

Det har inkommit en remiss från Äldreroteln angående
fixartjänsten. Förvaltningen efterfrågar nu synpunkter från rådet
avseende följande frågeställningar:
-Sänka åldern då det är möjligt att erhålla fixartjänst. Rådet ställer
sig positivt.
-Likvärdighet inom staden så att samma uppgifter ingår och
statistiken blir likvärdig? Rådet ställer sig positivt.

Rådet önskar också mer kommunikation kring tjänsten så att den
blir mer känd. Karin berättar att information delas ut på
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tillåter dock inte riktad information till personer yngre än 80 år, som
är den ålder då förvaltningens uppdrag att kontakta åldersgruppen
börjar.
Rådet anser att fixartjänsten alltid bör annonseras i lokaltidningen
och i högre grad på anslagstavlor. Karin förklarade att anslagstavlor
kan vara svårhanterade då den som sätter upp annonsen också
ansvarar för den, och bovärdar ofta vill undvika papper på grund av
brandrisken. Förvaltningens kommunikatör tittar dock på olika sätt
att nå ut. Karin tackar för rådets bidrag till förvaltningens
tjänsteutlåtande.

Karin berättade om vilka åtgärder som vidtas med anledning av det
nya coronaviruset. Förvaltningen har sedan januari arbetat med
frågan, bland annat i samverkan med hemsjukvården. Att införa ett
totalt besöksförbud inom äldreomsorgen är inte juridiskt möjligt,
däremot är kommunikationen tydlig till anhöriga om att anhöriga
bör undvika besök. Personalen är skicklig och van vid att hantera
infektioner. Det finns ingen större oro inom personalgruppen.
Samverkan med regionen är också god. Ett medskick till rådet är att
reflektera inom sina organisationer kring möten och
sammankomster. Samordning i staden centralt fungerar väl.
Beredskapen för sjukdomsfall är god.
Hemtjänsten arbetar utifrån befintliga rutiner. Viss avbokning har
förekommit och beställarenheten och hemtjänstenheten
kommunicerar för att inte nödvändiga insatser ska utebli. Rådet
uppmanas att höra av sig till förvaltningen med frågor eller om det
finns oro och funderingar i pensionärsorganisationerna.

6. Frågor inför nämndsammanträdet 19 mars

§8
Riktlinjerförfördelning avforeningsbidrag

Rådet undrade varför Årsta AIK HF får bidrag trots att deras hall
inte är belägen inom stadsdelen. Karin svarade att föreningar kan
anses som aktiv inom ett område även om en hall ligger i ett annat.

Rådet frågade vad Miljöverkstan Flaten är. Karin berättade att det är
en verksamhet för barn och ungdomar där de lär sig arbeta
miljöinriktat.
Rådet frågade också om Historieberättarna. Karin sade att det är en
ideell förening för barn och ungdomar som arbetar för allas
rättigheter och demokrati genom bland annat film och berättande.
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§9
Upphandling av enstakaplatserför vuxna inom barn- och
ungdomspsykiatrin
Rådet undrade över skillnaden mellan avtal och ramavtal. Karin
förklarade att ett ramavtal är bredare och kan avropas. Ett avtal är
mer specifikt. Ramavtal är det rekommenderade då det gäller längre
och kan nyttjas vid fler tillfällen.

§ 12
Återinförfältassistenter i Skarpnäck
Rådet ställer sig frågande till varför Skarpnäck inte ska ha
fältassistenter. Karin berättade att det handlar om politiska beslut,
och förvaltningen har valt att organisera arbetet på annat sätt än
genom uppsökande fältassistenter.
Rådet undrade också om vem som helst får skriva
medborgarförslag, oavsett eget intresse i frågan. Karin svarade att
några sådana restriktioner inte finns.

Rådet berättade att det kommit frågor från äldre om vad som görs åt
problematik med ungdomsgäng. Karin sade att olika insatser
erbjuds beroende på behov, och kan utgöras av allt från fritidsgårdar
till tvingande insatser om sådant krävs.

Vad gäller ordningsvakter i området så gav polisen bara tillstånd till
vakter i Skarpnäck och Bagarmossen.

§ 13
Motion om en egen tävlingsklassför stöd och service tillpersoner
medfunktionsnedsättning i stadens kvalitetsutmärkelse
Rådet anser att förslaget var bra. Karin berättar att förvaltningens
ambition är att personer med funktionsnedsättning snarare ska
integreras i ordinarie aktiviteter än skiljas ut.

§ 14
Månadsrapportjanuari-februari 2020
Karin rapporterade att budgeten är i balans och att det ser bra ut för
äldreomsorgen.

§ 15
Patientsäkerhetsberättelser 2019
Rådet tycker att förvaltningens tjänsteutlåtande är bra skrivet.
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7. Rapporter
Inga rapporter.

8. Övriga frågor- *balanslistan
Balanslistan uppdaterades.

Rådet frågade hur trygghetsvandringar följs upp och önskar rapport
och åtgärder på pränt. Karin berättar att eftersom det inte längre är
förvaltningen utan polisen som äger dessa behöver frågan riktas till
polisen. Det går dock bra att vända sig till parkingenjör Peter Mellin
med frågor om sådant som faller inom förvaltningens området.

Justeras:

Vice ordförande Clarence Kopparberg

Ledamot Inger Blomkvist

Sekreterare Anna Remmets
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Bilaga 1

Balanslista
PENSIONÄRSRÅDET 2020

Mötestid: Aktivitet: Ansvar:
Våren 2020 Inger Bogne informerar om

kommande byggnationer
Våren 2020 Någon från polisen bjuds in. Vi

väntar in den nya
samverkansöverenskommelsen.

Våren 2020 Besök av nämndens presidium
Mars 2020 Information om handläggning av Karin pratar

färdtjänst med Susanne.
April 2020 Lars Sonde
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